
Andijk 17-08-2020 

Geachte Griffie, 

T.a.v. Raad en College. 

Naar aanleiding van het Concept RES NHN “Duurzaam Leefbaar” Wil ik graag een reactie geven op punt 5.3.1. 

Zelf ben ik een geboren en getogen Andijker dagelijks zwem ik in het mooie IJsselmeer. Als ik ’s morgens de dijk 

overkom is het elke dag weer een verrassing hoe het water, wolken en lucht mij komen begroeten. Ik voel me 

dankbaar om hier te wonen en zo van dit prachtige natuur te mogen genieten. En ik weet dat heel veel Andijkers er 

zo over denken. Onze zwemclub van 23 vrouwen zwemmen dagelijks in de baai van Andijk en onderhouden de trap 

en de steiger bij de dijk om ons plezier om te gaan zwemmen groter te maken. De steiger is vorig jaar nog door het 

Hoogheemraadschap goed gekeurd en vooral deze zomer wordt er heel veel gebruik van gemaakt door mensen en 

kinderen uit de gehele omgeving.  

Nu zijn er ideeën om in de baai van Andijk zonnezandbanken aan te leggen. Dit is dan toch de grootste horizon 

vervuiling die je kunt bedenken!! Of er een moeras aanleggen dat zou echt zonde zijn. En krijgen dan nog meer last 

van vliegen en muggen! 

Het deel van de Westfriese omringdijk tussen Enkhuizen en Medemblik behoort tot cultureel erfgoed en daar 

moeten we zuinig op zijn. En willen wij als Andijkers graag zo houden! 

 

Van harte hoop ik dat u deze plannen serieus zult onderzoeken. En dat u rekening zult houden met de  

belangen van de zwemmers en andere recreanten en de toeristen die genieten van dit mooie stuk dijk. 



Kunt u mij informeren als hierover beslist gaat worden? Alvast bedankt. 

Met vriendelijke groet, 

A. Kooiman-Oegema 


